
   Nurzec-Stacja, dnia 21 grudnia 2023 r.  
 

 P R O T O K O Ł Nr XXXII/2023 
z XXXII Sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 21 grudnia 2023 r.  

 
 Obrady XXXII sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy w Nurcu-Stacji. 
 
 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1230. 
 
 Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 13 radnych. 
 
Radni obecni: 

 
1. Olesiński Zbigniew Mirosław             
2. Podbielski Zenon                                 
3.Wakuluk Irena                                     
4. Pawłowski Roman                               
5. Bartosiuk Mieczysław                          
6. Leoniuk Tomasz                                   
7. Grzyb Kamil                                        
8. Putko Aleksander                                
9. Jurczak Izabela Marzena            
10. Jaroszuk Anna          
11. Wiktoruk Grzegorz                              
12. Olesiuk Jerzy       
13. Dubiński Aleksander         
  
Radni nieobecni:                  
 
1. Jan Szpański      
2. Wojtkowski Wojciech                           
/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1. 
 
Spoza Rady w sesji udział wzięli: 
 
1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 
3/ Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Nurzec-Stacja, 
4/ Sołtysi. 
 
 Obradom XXXII sesji Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – 
Przewodniczący Rady Gminy.  
 

Do punktu 1-go 
 
 Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności w sesji 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować i podejmować uchwały 
Rada Gminy. 



 Kontynuując otwarcie obrad poinformował, że protokół z XXXI sesji wyłożony był do 
wglądu radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do chwili obecnej nie wpłynęły uwagi do 
protokołu. Zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy. 

 Uwag do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy. 

 W wyniku jawnego głosowania protokół z XXXI sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja został 
przyjęty jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu udział brało 13 radnych. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
 

Do punktu 2-go 
 

 W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił porządek 
obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  
 
Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy złożył wniosek o zmianę porządku obrad tj. wprowadzenie do 
porządku obrad do punktu 5 p. punkt 18) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego. 
 
 Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku 
Wójta Gminy w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad.   
 
 W wyniku jawnego głosowanie jednogłośnie 13 głosami za,  w obecności 13 radnych, 
przyjęto wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu 5 p. punkt 18. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/  Zał. Nr 3. 
 
 Po szczegółowym przeanalizowaniu Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
porządek obrad po wprowadzonych zmianach t.j. do punktu 5 p. punkt 18) uchwały zmieniającej 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego. 
 
 W wyniku jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 13 głosami za, 
w obecności 13 radnych, w następującym brzmieniu: 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad i przyjęcie protokołu z XXXI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady. 
4. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu Gminy 
oraz Kierowników jednostek organizacyjnych. 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) Zmiany w budżecie gminy na 2023 r. 
2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2028, 
3) Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2024-2028, 
4) Uchwalenie budżetu gminy Nurzec-Stacja na rok 2024, 
5) Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  Gminy Nurzec-Stacja 
na lata 2023-2027, 
6) Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-
Stacja, 



7) Zmiany uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych Gminy Nurzec-
Stacja,  
8) Ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 
Straży Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja, 
9) Przyjęcia Wieloletniego Programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 
10) Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie 
posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 
11) Określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, świadczenia 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028, 
12) Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej, 
13) Określenia szczególnych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich. 
14) Przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej, 
15) Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja, 
16) Rozpatrzenia wniosku sołectwa Wólka Nurzecka, 
17) Rozpatrzenia petycji w sprawie podjęcia uchwały, 
18) Zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 4. 
 

Do punktu 3-go: 
 

 Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał Rady 
przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 
/Informacja o realizacji uchwał w załączeniu/ Zał. Nr 5. 
 W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania: 
- zakończono przebudowę ulicy Szkolnej, nastąpił już jej odbiór. Przebudowa ul. Szkolnej była 
dofinansowana z funduszu „Polski Ład” i środków unijnych. Niecałe 100-150 tys. zł kosztowała 
przebudowa tej drogi z budżetu naszej gminy. 
- odebrano przebudowę ulicy Wodociągowej, Wierzbowej i Kasztanowej. Prace zakończono na 
niedługo przed opadami śniegu. Szkoda jedynie, że nie powstał chodnik, tak jak omawiano na 
poprzednich sesjach, od początku ul. Wodociągowej. Możliwe, że w przyszłości zostanie 
zrealizowane te przedsięwzięcie a kolejny Wójt połączy chodnik z ul. Krótkiej  
do ul. Wodociągowej.  
- mamy prawomocną decyzję ZRID na przebudowę ul. Zakątnej, czyli będziemy mogli już 
przekazać teren budowy dla przedsiębiorstwa Maksbud. Realizatora wyłoniono w przetargu na 
prace zaprojektuj i wybuduj. Prace projektowe trwały od lutego do końca grudnia.  
- ogłaszaliśmy 2 razy przetarg na przebudowę drogi w Siemichoczach tzw. „Ścianka”. Wszystkie 
oferty które wpłynęły w 1 i 2 przetargu znacznie przekroczyły wartość którą mamy w budżecie. 
Dlatego też jedne postępowanie zostało unieważnione i drugie również. Należało unieważnić ze 
względu na brak środków finansowych. Koszt przebudowy oszacowany przez projektanta  
w kosztorysie wynosi 2 700 000,00 zł. W 1 przetargu najtańsza oferta wyniosła 3 300 000,00 zł, 
w 2 przetargu musielibyśmy dołożyć 150 000,00 zł, aby zrealizować te zadanie.  



- podpisane zostało porozumienie na opracowanie tzw. PFU w zakresie adaptacji zabytków czyli 
cmentarza w Siemichoczach i Krepość w Klukowiczach. Projektanci pracują i uzgadniają  
z konserwatorami te opracowania. Mam nadzieję, ze do 15 lutego 2024 r. zostanie uzgodnione 
jakie prace na zabytku można wykonać. Otrzymaliśmy w tym celu w sumie 900 tyś. złotych. 
-  aktualnie trwają prace projektowe na dwóch drogach tj. droga w Augustynce  
i w Borysowszczyźnie. Projektant robi projekt drogowy. Na te cele mamy już przyznane środki 
finansowej z „Polskiego ładu”. Są to kwoty dla każdej z inwestycji po 2 miliony złotych. Na dany 
odcinek nie mamy jeszcze kosztorysu, jeżeli będą to środki mniejsze to realizacji inwestycji 
dołączymy drogę w Borysowszczyźnie, która leci obok Pana Trochimiaka i łączy się z droga koło 
świetlicy. Z tego względu, że myśleliśmy o realizacji odcinka od drogi powiatowej aż do ostatnich 
zabudowań na Borysowszczyźnie. Natomiast jedna Pani która sama mieszka na tym odcinku, 
powiedziała że nie chce asfaltu na drodze. Dlatego rezygnujemy z realizacji tego kawałka odcinka. 
- rozstrzygnięte zostało postepowanie przetargowe na drogi powiatowe, które gmina będzie 
realizować. Są to odcinki od Augustynki w kierunku Borysowszczyzny. Obecnie jesteśmy po 
rozstrzygnięciu przetargu, został wyłoniony wykonawca. Za nie długo będziemy przekazywać plac 
budowy. Termin na realizacje tej inwestycji jest to 7 miesięcy od momentu podpisania umowy.  
Podobnie jest z druga droga powiatową, którą gmina będzie realizowała. To jest odcinek od 
początku skrzyżowania Borysowszczyzna – Augustynka jest to 1300 m i dalej od Piszczatki  
w kierunku Klukowicz, dalej fragment we wsi Wyczółki aż do granicy państwa. Na realizację tej 
inwestycji dostaliśmy środki z funduszu „Polski Ład” na tzw. drogi przygraniczne, gdzie gmina 
będzie realizowała inwestycje na drogach powiatowych.        
-rozpoczęły się prac remontowo -budowlane na drodze powiatowej Żerczyce- Nurczyk. 
Przedsiębiorstwo zgodnie z założeniami podpisanej umowy zrealizuje te inwestycję do 2024 roku. 
Dla nas jest najważniejsze jest to że już przyjechali i zaczynają robotę.    
- podpisałem regulamin na strzelnice w Borysowszczyźnie. 
-  ustalony został wstępny projekt na adaptację pomieszczeń na żłobek. Na poprzedniej sesji 
mówiłem, że otrzymaliśmy środki finansowej w wysokości 500 tys. zł , obecnie słyszałem że środki 
te zostaną zwiększone o 30 %.W związku z czym będziemy jedne pomieszczenie z przedszkola 
adaptować na żłobek. 
-od mieszkańców naszej gminy między sesjami odebraliśmy 112 ton eternitu. Cały eternit który 
był gromadzony przez mieszkańców na dzień dzisiejszy został zabrany. Nie mamy chyba 
zaległości w jego odbiorze. 
- Między sesjami zostały sprzedane dwie działki, znajdujące się koło siedziby Nadleśnictwa 
Nurzec.  
- OSP w Siemichoczach otrzymało kwotę w wysokości 25 tyś zł. Te środki zostały wykorzystane 
w Nurcu na nową syrenę alarmowa, a w Siemichoczach na ubrania i inne rzeczy.  
- zakończyliśmy tez remont pomieszczeń sanitarnych w budynku Urzędu Gminy.     
W Związku ze zbliżającymi się świętami chciałbym skorzystać z okazji i złożyć najserdeczniejsze 
życzenia dla wszystkich Państwa i waszych rodzin. Oby te święta Bożego narodzenia odbyły się 
w gronie rodziny i aby następny nadchodzący rok był lepszym rokiem od obecnego 2023.  
 

Do punktu 4-go: 
 
 Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników Urzędu Gminy 
oraz Kierowników jednostek organizacyjnych przedstawił Pan Zenon Podbielski- Przewodniczący 
Rady Gminy. 
 
 W związku z brakiem uwag do przedstawionej informacji przewodniczący obrad poddał 
pod ją głosowanie . 



 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 
Rada podjęła przyjęła informacje o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych, 
pracowników Urzędu Gminy oraz Kierowników jednostek organizacyjnych. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
 

Do punktu 5-go: 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 
 
 
Do p. punktu 1-go: 
 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. przedstawiła Pani Maria 
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 
Rewizyjnej w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r.  przedstawił Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 6. 
 

Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r.  

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 
radnych Rada przyjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/338/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 7. 
 
Do p. punktu 2-go: 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-
Stacja na lata 2023-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

  
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 
2023 -2028 przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.  
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 8. 

 
Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja  
na lata 2023 - 2028. 
  

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja  
na lata 2023 -2028 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/339/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 9. 
 
 
Do p. punktu 3-go: 



 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 
 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 
2024-2028 przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 10. 

 
Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja  
na lata 2024-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja  
na lata 2024-2028. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/340/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 11. 
 
Do p. punktu 4-go: 
 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 r. przedstawiła Pani Maria 
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 
Rewizyjnej w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 r. przedstawił Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 12. 
 
Dyskusja: 
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jaki odcinek drogi w Augustynce będzie podlegał przebudowie 
oraz jaką kwotę będziemy dokładać do inwestycji ogółem na realizację przebudowy dróg 
powiatowych? Jeżeli przetarg na ściankę został unieważniony to czy środki na realizację inwestycji 
przepadają czy pozostaną do wykorzystania? 

Wójt Gminy, Pan Piotr Jaszczuk – wyjaśnił, że środki na realizację inwestycji w Siemichoczach 
dotyczące budowy drogi na odcinku tzw. Ścianka są do wykorzystania. Trzeba jedynie dla Pana 
Wojewody przedstawić, że zawarło się umowę i ze wyłoniło się wykonawcę z ogłoszonego 
przetargu do 2024 roku do miesiąca września. Jeżeli do września 2023 roku nie przedstawi się 
wykonawcę to środki pieniężne przepadną. Jeżeli chodzi o druga sprawę to z budżetu gminy do 
realizacji inwestycji na drogach powiatowych dołożyliśmy 180 tyś. złotych a do drugiej 211 tyś. 
złotych.   
 

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 r. 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami za, 1 głosem wstrzymującym się, w głosowaniu 
brało udział 13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 r. 

/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/341/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 13. 



 
Do p. punktu 5-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem  Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027 przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – 
Sekretarz Gminy. 
 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 
Rewizyjnej do projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem  Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027 przedstawił Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 14. 
 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  
Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027. 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada  
podjęła uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  
Gminy Nurzec-Stacja na lata 2023-2027. 

/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/342/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 15. 
 
 
Do p. punktu 6-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski –Sekretarz 
Gminy. 
 

Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 
Rewizyjnej uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 16. 
 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja. 

 
W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada  

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/343/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 17. 
 
Do p. punktu 7-go: 
 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 



Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 
Rewizyjnej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych Gminy Nurzec-Stacja 
przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 18. 
 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
Gminy Nurzec-Stacja. 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
Gminy Nurzec-Stacja. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/344/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 19. 
 
 Pan Zenon Podbielski  - Przewodniczący obrad ogłosił kilkuminutową przerwę.  
 
Do p. punktu 8-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani 
Katarzyna Kruszewska – pracownik Urzędu Gminy. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 20. 
 

 Dyskusja. 

Radny, Pan Tomasz Leoniuk wniósł wniosek formalny w sprawie zmiany wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego. Dotyczy to stawkę  zmianę na 30 zł za każdą rozpoczętą godzinę liczoną 
od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej lub gotowości do wyjazdu oraz aby 
podnieść stawkę do 15 zł za każdą rozpoczętą godzinę udziału w szkoleniu lub ćwiczeniu.  

W związku z powyższym przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek 
formalnym Radnego gminy o zmianę stawek  wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja. 

W wyniku jawnego głosowania 7 głosami za, 4 głosami przeciw, 2 głosami 
wstrzymującymi się, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada przyjęła wniosek formalny o 
zmianę wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży 
Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
 

W związku z powyższym przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały 
po wprowadzonych zmianach w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Nurzec-Stacja. 

W wyniku jawnego głosowania 8 głosami za, 3 głosami przeciw, 2 głosami 
wstrzymującymi się, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie  



ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z 
terenu Gminy Nurzec-Stacja z wprowadzonymi zmianami z wniosku formalnego radnego. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/345/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 21. 
 
 
Do p. punktu 9-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu „Posiłek w szkole i w domu” 
na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 
2024-2028 przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 22. 
 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 
2024-2028. 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwały  w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2024-2028. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/346/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 23. 
 
Do p. punktu 10-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 
oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Elżbieta 
Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 przedstawił Pan Zbigniew 
Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 24. 
 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 



W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/347/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 25. 
 
 
Do p. punktu 11-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie 
posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w 
postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2024-2028 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2024-2028 przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 26. 
 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie 
posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w 
postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie 
posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w 
postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/348/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 27. 
 
Do p. punktu 12-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  przedstawiła Pani Elżbieta 
Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił Pan Zbigniew Mirosław 
Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 28. 
 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 



W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej. 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/349/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 29. 
 
 
Do p. punktu 13-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia szczególnych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich przedstawiła Pani 
Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie określenia szczególnych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich przedstawił Pan 
Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 30. 
 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie określenia szczególnych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich. 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę w sprawie określenia szczególnych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz usług sąsiedzkich. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/350/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 31. 
 
Do p. punktu 14-go: 
 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej 
przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 
Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Rewizyjnej w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej przedstawił Pan 
Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 32. 
 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie Przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej. 

W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z górki saneczkowej. 



/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/351/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 33. 
 
 
Do p. punktu 15-go: 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja przedstawił 
Pan Zenon Podbielski – Przewodniczący Rady Gminy. 

 Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 
Rewizyjnej uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan 
Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 /opinia w załączeniu/   Zał. Nr 34. 

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
 
 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja. 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych 
Rada  podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nurzec-Stacja. 

/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/352/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 35. 

 

Do p. punktu 16-go: 
 
Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku 

sołectwa Wólka Nurzecka przedstawił Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 36. 
 
 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił Projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Wólka Nurzecka oraz poddał pod głosowanie 
przez Radę.  

 
W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 

podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku sołectwa Wólka Nurzecka. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/353/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 37. 
 
Do p. punktu 17-go: 

 
Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 

sprawie podjęcia uchwały przedstawił Pan Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 38. 
 
 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad przedstawił projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie podjęcia uchwały oraz poddał pod głosowanie. 

 



W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 4 głosami przeciw, w głosowaniu brało udział 
13 radnych Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie podjęcia uchwały. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/354/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 39. 
 
Do p. punktu 18-go: 

 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie 
pasa drogowego przedstawił Pan Norbert Jadczuk – Zastępca Wójta. 

 Opinię Komisji Problemowo-Budżetowej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 
Rewizyjnej zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa drogowego 
przedstawił Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 40. 

  Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa 
drogowego. 

 W wyniku jawnego głosowania 13 głosami za, w głosowaniu brało udział 13 radnych Rada 
podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zajęcie pasa 
drogowego. 
/Lista głosowania imiennego w załączeniu/   Zał. Nr 2. 
/Uchwała Nr XXXII/355/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 41. 
 

 
Do punktu 5-go 

Wolne wnioski i informacje. 
 
Radna, Pani Irena Wakuluk – przedstawiła swoje zdanie w związku z informacjami, które 
rozpowiada Wójt (dziś był przykład) „Chciałabym przedstawić fakty po pierwsze odnośnie 
spornego paska 60 centymetrowego. Sprawa jest jeszcze w sądzie i mam nadzieję, że niedługo się 
będzie wyrok. Nie musze państwu mówić, że rozbiórka płotu i budynku gospodarczego to są ważne 
koszty i bez wyroku sądowy ani tylko na wycięcie Wójta nikt racjonalnie myślący nie będzie takich 
ponosił.   Według Wójta nie było możliwości budowy chodnika, a miejsce na parking się znalazło. 
Czy tylko ja widzę brak logiki w tym działaniu? W zadłuż części mojej posesji na spornym odcinku 
Wójt wyciął drzewa tworzące żywopłot, powyrywał korzenie i koło mnie zostało wyrzucone. Czyli 
według niego mógł to zrobić bez mojej wiedzy zgody ale chodnika na tym miejscu położyć nie 
może. Szczególnie, że wielokrotnie mówiłam ze nie ma problemu i na tym odcinku mogę 
udostępnić więcej gruntu, żeby było więcej miejsca na chodnik. Jak informowałam Państwa 
wcześniej w pierwszej decyzji Powiatowy Nadzór Budowlany nie widział podstaw do rozbiórki 
budynku gospodarczego. Wójt się odwołał i do tego zgłosił doniesienie, dotyczące analizy mojego 
domu i stodoły. Nie wiem w jakim celu, ponieważ nic to nie wnosi do budowy chodnika. Ale 
jedynie kreuje dodatkowe koszty dla gminy za obsługę prawną.  Czyli wygląda to tak, że wójt za 
gminne pieniądze próbuje znaleźć na mnie i moje dzieci inne haki. By zwyczajnie się zemścić za 
to, że mamy odwagę bronić tej własności i przeciwstawić się jego wizji pięknego Nurca. Następna 
sprawa która powinna nas interesować to zmiany jakie zostały wprowadzone w projektach przy 
rozbudowie ulicy Szkolnej, Zakątnej, Wodociągowej  plus osiedla. Czym było to spowodowane 
oraz  jakie były koszty tych zmian. Proszę o ich przedstawienie. 



 
Wójt, Pan Piotr Jaszczuk wyjaśnił, że jeżeli chodzi o te 60 cm gruntu, one nigdy nie były Pani 
własnością ani Pani poprzedników. Tylko pani się wgrodziła w grunt drogi, więc to nie był Pani 
grunt. Dlatego jeżeli to nie był Pani drzewa które były drobne chaszcze które wrastały nawet w 
asfalt, myśmy usunęli na swoim terenie. To co rośnie porzeczki, świerki które są teraz sporne one 
dalej rosną. To jest jedna sprawa, a nie wiem o jaki parking chodzi. Natomiast chodnika Radni tam 
podjada po sesji i zobaczą czy tam jest miejsce na położenie chodnika. Następna sprawa czemu 
mówię o  rozbudowie, bo Pani przedstawiła dokument taki ze w 1981 roku ten budynek 
gospodarczy miał 8 metry na 5.  Taki dokument Pani dostarczyła do starostwa, natomiast teraz ten 
budynek ma 10 na 13. Więc dochodzimy kiedy to zostało dobudowane, jeżeli Pani pomimo 
pozwolenia na budowę domu to jest opis sytuacyjny zagospodarowania terenu i chodzi o 
stwierdzenie faktu kiedy ten budynek gospodarczy dodatkowo został dobudowany. Tylko o to 
chodzi. Mamy rysunki, robiła je Pani Terlecka, która miała uprawnienia. W opisie sytuacyjny 
posesji zapisane jest  stodoła ma takie wymiary, dom takie wymiary a garaż takie,  i to jest na 1981 
rok. Teraz chodzi o to kiedy po 1981 zmieniliście wielkość tego garażu, stodoły i domu. Jeżeli 
dostaje pozwolenie na budowę to znowu jest opis sytuacyjny nieruchomości. Myślę ze większość 
mieszkańców jest za tym by ten chodnik w tym obszarze powstał.  To co mówiłem on jest 
niezbędny, powinien połączyć ulice Krótka z tym fragmentem od Pana Marka Gajki. Musieliśmy 
zawęzić szerokość drogi w tym obszarze, bo Pani złożyła wniosek o zasiedzenie tych 60 cm.  
W świetle polskiego prawa nie można położyć masy asfaltowej bez pobocza.  
    

Do punktu 6-go: 
 

Zamknięcie obrad. 
 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon 
Podbielski zamknął obrady XXXII Sesji Rady Gminy. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 
 
Kinga Drobisz                                                                               Zenon Podbielski 
 

 


